

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱  
Seminar ( I ) 專題研討(一)

當期課號	7313	Course Number	7313
授課教師	陳信安	Instructor	CHEN,HSIN AN
中文課名	專題研討(一)	Course Name	Seminar ( I )
開課單位	建築及都市設計研究所碩士班一A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	0	Credits	0
課程目標	<p>日間部碩博士班：本課程的目的在於透過師生研討以廣化學生研究論文的理念、方法及領域等，同時本課程亦可訓練學生口頭發表及答辯的技巧。課程主要包括學者的專題演講及學生的口頭報告。學期中將安排二至三位學者蒞校演講，每位學生（研二以上）將針對自己進行的研究論文作至少一次口頭報告。</p> <p>進修部碩士在職專班：本課程的目的在於透過師生研討以廣化學生研究論文的理念、方法及領域等，同時本課程亦可訓練學生口頭發表及答辯的技巧。</p>	Objectives	<p>Master、Ph.D ( Full time ) : The purpose of this course is to expose students to a wide range of research ideas , methods and areas currently under study by the faculty. Students' oral presentation and critical debating skills are also developed. The course includes speech by scholars and oral presentation by students. We will invite two or three scholars for speech in this course. Students will make at least one presentation of their ongoing research to the seminar.</p> <p>Master ( Part time ) : The purpose of this course is to expose students to a wide range of research ideas , methods and areas currently under study by the faculty. Students' oral presentation and critical debating skills are also developed.</p>
教材	SC近期期刊(五年內出版)生物技術相關論文	Teaching Materials	recent (within 5 years) biomedical sciences relevant SCI papers
成績評量方式	論文研讀說明 80% 出席與參與討論20%	Grading	study and presentation of the paper 80% presence and participation in discussion 20%
教師網頁	<a href="http://www.cyut.edu.tw/~ib">http://www.cyut.edu.tw/~ib</a>		
教學內容	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 由教師擇定專題領域範圍、研究生查得相關論文研讀說明、並共同研討</li> <li>2. 教導學生有關生物醫學期刊的研讀與整理報告</li> <li>3. 要求學生使用電腦檔案做演講報告</li> <li>4. 使用電腦資料庫的蒐集相關資料</li> <li>5. 報告博士論文研究進度。</li> </ol>	Syllabus	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. use endnote to collect reference</li> <li>2. literature review</li> <li>3. presentation using multimedia</li> <li>4. oral presentation of work in progress</li> </ol>

尊重智慧財產權，請勿非法影印。